
Referat	  styremøte,	  Vollen	  Vel,	  10.	  august	  2015.	  
Dato:	   	   10.08.2015	  

Sted:	   	   Øgårdsveien	  63	  
Til	  stede:	   Marthe	  Langmoen,	  Trine	  Uggerud,	  Bjørg	  Horne,	  Greta	  Wiseth,	  	  

Hanne	  Christensen,	  Lasse	  Thorkildsen,	  Lise	  Førsund,	  Knut	  Førsund,	  
Forfall:	  	   	  	  
	  
SAK	  1/	  10.08.2015.	  Status	  for	  kontingentinnbetaling	  og	  for	  brøyting.	  
Vi	  har	  p.t.	  511	  medlemmer,	  og	  når	  det	  gjelder	  brøyting	  har	  nå	  alle	  betalt.	  1	  eiendom	  står	  tom,	  og	  den	  
avventes	  til	  innflytting.	   	   	   	   	   	   	   	   	   	   KF	  
	  
SAK	  2/	  10.08.2015.	  Kontingenter.	  
Det	  er	  ca.	  130	  gamle	  medlemmer	  som	  ikke	  har	  betalt	  årets	  kontingent,	  vi	  sender	  ut	  en	  snill	  reminder.	  
Dette	  er	  ikke	  en	  purring,	  medlemskontingenten	  er	  jo	  helt	  frivillig.	   	   	   	   LF/KF	  

SAK	  3/	  10.08.2015.	  
Bringebærfestivalen	  og	  Sommerfesten.	  
Hanne	  og	  Knut	  deltar	  på	  auksjonen	  til	  Historielaget	  på	  Bringebærfestivalen	  lørdag	  kl.	  12.00.	  	  
Styret,	  de	  av	  oss	  som	  kan	  delta,	  møter	  på	  stranden	  kl.	  14.00	  for	  å	  gjøre	  i	  stand	  til	  sommerfesten.	  
Dersom	  regn,	  har	  vi	  bestemt	  at	  en	  del	  av	  aktivitetene	  skal	  foregå	  inne	  i	  museet.	  Vi	  må	  vente	  til	  lørdag	  
med	  å	  ta	  beslutningen,	  og	  Knut	  og	  Lise	  ordner	  de	  siste	  premiene	  og	  hente	  medaljene	  lørdag	  kl.	  10.00	  
om	  vi	  får	  vær	  til	  å	  gjennomføre.	  	  	  Alt	  er	  bestilt	  med	  returrett.	   	   	   	   LF/KF	  
Vi	  takker	  for	  ekstra	  hjelp	  til	  sommerfesten:	   	   	   	   	   	   	   	  

Hanne	  og	  Rolf	  Harald	  tar	  turstien.	  
Gretha	  og	  Sverre	  tar	  sekkeløp	  og	  tautrekking,	  samt	  utdeling	  av	  spisebongene.	  
Jørgen	  stiller	  for	  Trine	  og	  tar	  smålekene.	  
Knut	  tar	  Petanquen,	  og	  tryller	  evt.	  for	  barna	  inne,	  og	  holder	  kontakten	  med	  korps	  og	  storbandet.	  
Lise	  tar	  ansiktsmalingen,	  evt.	  tegning	  og	  høytlesing	  inne	  på	  museet.	  
Lise	  tar	  også	  ballongaktiviteten.	  

Marthe	  har	  skaffet	  to	  småjenter	  til	  å	  male,	  Bjørg	  maler	  og	  Lan	  og	  Vivian	  har	  Lise	  fått	  bekreftet	  til	  
ansiktsmalingmaling.	  Alt	  utstyr	  til	  dette	  er	  innkjøpt/bestilt	  og	  under	  kontroll.	  

SAK	  4	  /	  10.08.2015.	  
Blomsterprosjektet	  i	  Vollen.	  
Sentrumsforeningen	  har	  besluttet	  å	  støtte	  oss	  med	  20’	  kr.	  til	  blomsterprosjektet	  i	  Vollen.	  Det	  er	  vi	  
glade	  for,	  dette	  er	  kostbart.	  Knut	  sjekker	  med	  Espen	  Rekkedal	  om	  et	  anbud	  på	  stell	  og	  vanning	  av	  
amplene.	  Her	  er	  en	  del	  regler	  for	  dette	  arbeidet,	  og	  vi	  er	  godt	  fornøyd	  med	  Grene	  Garden,	  men	  det	  
er	  kostbart,	  og	  vi	  sjekker.	   	   	   	   	   	   	   	   	   KF	  

SAK	  5/	  10.08.2015	  
Møteplan	  for	  resten	  av	  året.	  
12.	  oktober,	  16.11,	  14.12	  Julemiddag	  hos	  Hanne.	  	  18.	  Januar,	  15.02,	  	  Årsmøte	  15.03.	  

EVT.	  

*	  Sjøstrandveien.	  
Det	  var	  møte	  med	  Skaaret	  og	  Asker	  Drift	  i	  dag	  om	  skadene	  på	  Sjøstrandveien.	  Marthe	  og	  Knut	  deltok,	  
og	  det	  er	  ulike	  meninger	  faglig	  om	  dette	  dekket,	  knust	  asfalt.	  Veien	  skal	  da	  tas	  neste	  vår,	  og	  Skaaret	  
tar	  jobben,	  men	  er	  ikke	  villige	  til	  da	  å	  forestå	  brøyting	  på	  dette	  dekket.	   	   	   ML/KF	  



	  

*G.M	  Brydes	  vei,	  siste	  del.	  
Her	  har	  Knut	  purret	  Skaaret	  flere	  ganger,	  da	  denne	  toppbehandlingen	  er	  løs,	  ifølge	  beboere.	  Den	  må	  
da	  evt.	  komprimeres	  bedre.	   	   	   	   	   	   	   	   ML/KF	  

*Julius	  Madsens	  vei.	  
Her	  skal	  det	  antagelig	  bygges	  oppover	  på	  venstre	  side,	  og	  denne	  vanskelige	  veien	  må	  da	  utbyggere	  ta	  
seg	  av.	  

*	  Garasjen	  vår.	  
Vi	  har	  kanskje	  ikke	  mer	  bruk	  for	  garasjen	  når	  vi	  får	  nye	  benker	  overalt,	  de	  kan	  jo	  som	  kjent	  stå	  ute,	  Vi	  
avventer	  litt,	  og	  så	  tar	  Knut	  opp	  saken	  med	  grunneier	  Knut	  Schjerven.	   	   	   	   KF	  

*	  FAU	  
De	  må	  hente	  inn	  resten	  av	  de	  gamle	  benkene	  våre	  før	  vinteren.	  	   	   	   	   KF	  

*	  Lasses	  innspill	  om	  bruk	  av	  det	  kommunale	  friområdet	  ved	  Koiaodden.	  
Lasse	  spurte	  om	  vi	  i	  VV	  kunne	  få	  utnyttet	  denne	  badeplassen,	  men	  Knut	  redegjorde	  for	  de	  faktiske	  
forholdene	  her	  nede,	  og	  dette	  er	  nok	  ikke	  helt	  enkelt.	  Knut	  tar	  imidlertid	  saken	  videre	  til	  AK.	   KF	  

*	  Hundejorde	  i	  Vollen.	  
Marthe	  tok	  opp	  denne	  aktuelle	  saken	  igjen,	  og	  Knut	  tar	  saken	  med	  A.K.	  	   	   	   KF	  

*Vennely	  har	  fått	  nytt	  oppusset	  kjøkken,	  og	  fremstår	  riktig	  delikat.	  Vi	  promotere	  utleie.	   ALLE	  

*	  Brev	  om	  søppel	  og	  hærverk.	  
	  Vi	  sender	  ut	  brevet	  om	  dette	  som	  tidligere	  diskutert,	  skoler	  og	  næringslivet	  i	  Vollen.	  
Vi	  gir	  oss	  ikke	  i	  denne	  kampen	  om	  et	  rent	  og	  ryddig	  miljø.	   	   	  	   	   	   KF	  

	  

Lise	  F.	  referent.	  


